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Beste Burgemeester Straat, 
 
Van een aantal leden van de raad heb ik een reactie teruggekregen. 
 
Wat zij ook melden en wat nu in de media staat: 
 
In Drechterland, Enkhuizen, Koggenland, Medemblik, Opmeer en Stede Broec stijgt de ozb (onder 
meer) door de overdracht van het wegenonderhoud door het Hoogheemraadschap Hollands 
Noorderkwartier aan deze gemeenten. 
 
Maar als je onze mooie gemeente met gemeente Hoorn, Koggenland en bv Hollands Kroon 
vergelijkt springen we er niet echt goed uit (Hollands Kroon heeft natuurlijk datacenters). Nogmaals 
ik hoop echt dat er stevig op de kosten gelet wordt, 
Ik persoonlijk ben heel blij met b.v. 5 mooie buitenzwembaden maar je kan je natuurlijk afvragen of 
dat niet erg luxe is, welke gemeente heeft dit in Nederland? 
 
Laat b.v. de provincie / de aannemer maar betalen voor de omleidingsroutes (Sijbekarspel) die 
grote vrachtwagens kapotrijden, lijkt me niet dat we als gemeente / burgers hiervoor hoeven op te 
draaien…… 
 
Ook kan er b.v. naar de Wmo gekeken worden, ik weet dat sommige kosten voor inhuur best wel 
aan de hoge kant zijn…….. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Beste Burgemeester Straat, 
 
Graag wil ik het volgende onder uw aandacht brengen. 
 
Vanmorgen kreeg ik bericht van Mijn Overheid m.b.t. de gemeentelijke belastingen voor dit jaar. Ik 
ben daar behoorlijk van geschrokken, een WOZ bedrag toename van ruim 47%. Dit voelt voor mij 
niet goed en is m.i. ook niet redelijk en billijk! 
 
Uit verschillende kranten heb ik vernomen dat onze mooie gemeente bijna onder curatele was 
gekomen van provincie Noord-Holland. Om dan de burgers met zulke extra lasten op te schepen 
lijkt mij ook niet de bedoeling van de provincie en ja u heeft uw begroting natuurlijk nu mooi rond 
gekregen maar de manier waarop? 
 
Gelukkig zie ik wel dat jullie nu veel vaste medewerkers aan het aannemen zijn waardoor u de 
kosten van alle inhuur kunt afbouwen neem ik aan, ik hoop echt dat u en u wethouders nu hard op 
de kosten gaan sturen en dit niet zomaar bij uw burgers in de schoot werpt en dat de raad hier ook 
heel kritisch naar kijkt! 
 
Graag uw reactie. 
 
Met vriendelijke groet, 
 


